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Registre 12894 
Sr. Edi Rovira 
 
Al Ple del 19/1/07 li vaig preguntar: 
Registre 513: Les persones amb mobilitat reduïda, demanem que es posi 
amb els documents que es necessiten per demanar les llicències d’obres 
majors, llicències d’obres menors i llicències d’obertura de locals 
comercials, justificar el compliment de la ORDENANÇA DE 
DESPLEGAMENT DE LA LLEI D’ACCESSIBILITAT I SUPRESSIÓ DE 
BARRERES ARQUITECTÒNIQUES, I D’APROVACIÓ DEL CODI 
D’ACCESSIBILITAT de l’any 2002. 
El seu cost és pràcticament nul, ja que l’únic que s’ha de fer es modificar 
alguns papers. Existeix cap impediment? 
 
I el portaveu municipal respon: 
No existeix cap inconvenient. Actualment ja es dóna àmplia informació 
sobre aquesta matèria, sense que, per altra banda, la documentació que 
lliura l’Ajuntament per facilitar la petició de llicències sigui o tingui la 
pretensió de ser exhaustiva. No obstant, i atès que sembla d’interès, pel 
que fa a aquesta documentació concreta, incrementar el grau de 
comunicació als peticionaris, es considera oportú atendre el suggeriment 
i efectuar les adaptacions demanades. 
 
Han passat 6 mesos hi tot segueix igual. 
Li torno a demanar la incorporació dels suggeriments 
Em podria donar una data per incorporar les modificacions demanades? 
 
Bé, pel que fa a la documentació que es lliura als interessats, ja està inclosa. Sí 
que faltava incloure-la a la documentació de la pàgina web de l’Ajuntament, 
però que en aquests moments ja ho està. Per tant, ja ho estava pel que feia a 
la documentació escrita, i sí que és veritat que no s’havia fet al web municipal, 
però en aquests moments ja està inclosa. 
 
 
Al final del carrer D. Turró (a on hi ha el aparcament) hi ha una rampa per 
pujar al Pou d’en Fèlix. Normalment, aquest rampa sempre està 
bloquejada per cotxes. Li demano que posin uns pilons per evitar que els 



cotxes tapin la rampa i deixar un pas per les cadires de rodes, cotxets de 
nens, carros, etc. 
 
 
Jo he anat aquest matí a veure el lloc, perquè tenia un informe en aquest sentit, 
i em sembla que no hi ha cap inconvenient per posar aquests pilons que 
demana, i a més reforçar-ho amb una senyalització vertical, per tant, m’he 
personat, ho he vist, i em sembla que és un suggeriment ben adient.  
 
 
Registre 12908 
Sr. Jordi Raventós 
 
1- Quin és l’horari d’atenció a la ciutadania de cadascun dels regidors i 

regidores de l’equip de govern? A quin despatx se’ls pot anar a 
visitar? 

 
No hi ha una hora, jo diria la que convingui i quan convingui, aquest és l’interès 
i l’objectiu de l’equip de govern, és a dir, a més per facilitar l’encontre, no 
subjectar-ho a un horari concret, sinó prèvia petició es concerta l’entrevista 
d’acord amb els interessos del particular i les possibilitats de l’electe, que a 
vegades pot estar ocupat  amb altres gestions, fa altres gestions a altres 
institucions o està en alguna reunió i per tant jo crec que es molt més dinàmica, 
més efectiva, aquesta manera de funcionar.  
 
2- On han replantat els pins centenaris que hi havia en el solar del 

davant del mercat de La Plana? 
 
Els serveis tècnics m’han informat concretament, que tres palmeres varen ser 
tallades i replantades al parc Pou d’en Fèlix, dues figueres tallades i 
replantades a l’entorn de la Baronda i l’únic pi existent va ser traslladat a un 
viver per recuperar-lo però no ha estat possible, no s’ha refet.  
 
 
Registre 12909 
Sra. Teresa Carbonell 
 
1- Qui és la pregonera de la Festa Major d’enguany? Quins criteris han 

fet servir per triar-la? 
 

Doncs és una sorpresa perquè no sabíem que hi havia pregonera. No hi ha ni 
pregonera ni pregoner, en aquests moments, i en tot cas quan hi hagi una 
decisió sobre això ja ho comunicarem. 
 



2- Ja s’ha efectuat el trasllat del Sagrat Cor i el Sant Crist a la Parròquia? 
Si no es així quina és la dificultat que suposa aquest trasllat que està 
pendent des de fa tant de temps? Si em necessiten per a fer el trasllat, 
m’ofereixo voluntàriament. 

 
El primer és agrair l’oferiment, que no el descartem. I després, l’altra qüestió 
que jo volia plantejar és que el que hem fet ha estat documentar la imatge. 
Aquesta és una imatge que em volgut saber realment qui era l’escultor que la 
va fer, i quin valor artístic té. És una imatge que es va comprar a l’any 50 a 
una casa d’imatges religioses del Passeig de Gràcia, va costar a l’any 50, 
5.000 pts. Per tant era un valor important i és una peça francament maca. En 
aquests moments està dipositada al magatzem del museu perquè té carcoma i 
per tant el que volem fer és tractar-la i a partir d’aquí traslladar-la a la 
parròquia de Santa Magdalena, que és la parròquia amb qui vàrem acordar el 
dipòsit de la imatge. Donat que té un valor artístic, també el que faríem és un 
conveni en aquest sentit de cessió de la imatge, no tant de donació com de 
cessió, ja ho avanço ara, la propietat seria de l’Ajuntament i la utilització en un 
espai públic adient seria doncs de la parròquia, fins i tot amb el mossèn Xavier 
Armengol vàrem comentar un lloc adient per col·locar-la, perquè també 
voldríem que ja que fem aquesta cessió, estigués en un lloc que es pogués 
veure. La creu igual, la creu no està malmesa, però oferíem un trasllat conjunt 
també per col·locar-la, en principi a la sagristia, perquè tingui tota la 
informació. 
 
3- Ha arribat ja l’informe de l’empresa INTEMAC? 

Si no és així quan creuen que el tindran?  
Si ja el tenen a quines conclusions arriba aquest informe? 
 

Doncs sorprenentment no ha arribat l’informe perquè aquesta empresa no té 
l’informe tancat encara. Aquest és un informe que va demanar l’ATM i pensem 
que és un tema que passa ja de rosca, però encara no ens l’han tramés perquè 
diuen que INTEMAC encara no l’ha tancat, que no el té conclòs totalment. 
Nosaltres continuarem insistint en aquest sentit per acabar de lligar aquest 
informe. Està clar que ja hauria d’estar. 
 
 
Registre 12910 
Sra. Elisabet Millà 
 
1- En quina situació es troba el tema del cap de policia, Jesús S. 

Kiércheben Fernández? Segueix estant de baixa? Segueix cobrant de 
l’ajuntament? Hi ha data per al judici? 

 
Hi ha dues qüestions que són diferents. Per una banda, sí que continua estant 
de baixa i ens arriben  els comunicats de continuïtat de baixa, i segueix cobrant 
de l’Ajuntament, una part la paga la Seguretat Social i una altra la paga 
l’Ajuntament, perquè al estar de baixa aquest és el conveni que hi ha amb el 



conjunt dels treballadors. Quant al tema del judici, sabem, encara que a 
nosaltres no ens han citat perquè no som part en aquesta qüestió, que ha 
hagut varis emplaçaments, i degut a aquesta baixa doncs no s’ha celebrat, jo 
no sé en aquests moments quina és la propera data per a un proper judici, de 
tota manera com que no som part, perquè això va succeir fora del servei, és un 
litigi o qüestió entre el Sr. Kiercheben i  la seva circumstància personal en 
aquell moment, i el jutjat a qui correspongui dictaminarà. Per la nostra banda, 
continuem amb el tema de l’expedient i el volem cloure. Només ens falta la 
declaració del Sr. Kiercheben per fer, diguem-ne, la qualificació dels fets, però 
com que està de baixa doncs no ha passat per aquí encara, encara que 
reiterem la citació en aquest sentit.  
 
2- La setmana passada una senyora es va fer mal a la piscina descoberta 

(a la platja d’Esplugues) i com que sembla que en aquest lloc no hi 
tenen accés els cotxes la van haver de pujar amb una cadira de rodes 
fins a l’ambulància. A què es deu aquesta manca d’accessibilitat en 
una instal·lació tan nova? 
 

Bé, vaig demanar informes sobre el que havia passat i em comentaven que 
aquesta senyora es va torçar el peu a la rampa, va quedar sense poder 
caminar i la policia la va acompanyar, perquè pensaven que era un bon lloc, 
fins als vestuaris de la piscina, però va ser baixant la rampa. Va anar 
l’ambulància, va baixar per la rampa del camp de futbol i es va apropar fins a 
l’entrada on hi ha un pontet d’accés a la piscina descoberta, i d’allà la varen 
evacuar. Evidentment, l’ambulància no pot entrar dins el recinte de la piscina ni 
el vestuari perquè no té lloc, en qualsevol cas aquesta va ser una mesura 
provisional donada per les circumstàncies excepcionals que varen concórrer 
però el futur accés serà pel carrer de la Riba i ja estan treballant per alliberar el 
carrer la Riba i l’accés per poder fer aquesta funció.  
 
 
3- Com que ha canviat la legislatura i molts dels regidors/es de l’equip de 

govern, voldria saber si a partir d’ara les preguntes de la ciutadania 
les podem dirigir al/la responsable de cada àrea per a que siguin 
contestades per aquesta persona o seguirà responent a totes les 
preguntes el portaveu socialista? 

 
Nosaltres hem comentat aquest tema i en principi continuarà responent el 
portaveu socialista, la qual cosa no vol dir que en aquelles preguntes on 
s’estimi que sigui adient i necessari doncs pugui intervenir el regidor delegat 
corresponent. 


	Sr. Edi Rovira

